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RO.0002.8.2018.BG                                                                                

Protokół Nr II/18 

z II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta  

i Gminy we Fromborku w dniu 4 grudnia 2018 roku.  

Sesję rozpoczęto o godz. 9.06, a zakończono o godz. 10.45 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

• Pan Zbigniew Pietkiewicz – Burmistrz Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Agnieszka Nawrot – Kopycińska – Sekretarz Miasta i Gminy Frombork 

• Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Miasta i Gminy Frombork  

• Pani Maria Łacko– Dyrektor Biblioteki Publicznej we Fromborku 

• Pani Ewelina Ślepokura – Dyrektor Miejskiego - Gminnego Ośrodka Kultury we Fromborku 

• Pani Sylwia Mechlińska – Dyrektor Zespołu Szkół we Fromborku  

• Pan Marcin Wróbel – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork  

• Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

• Mieszkańcy gminy Frombork. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk przywitał wszystkich 

przybyłych na sesję.  

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył II zwyczajną sesję Rady 

Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano radną Ewę Błoch. 

Radna wyraziła zgodę. 

Ww. propozycję poddano pod głosowanie. 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Sekretarzem obrad została radna Ewa Błoch.  

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk powiedział, że w dniu 30 

listopada 2018 r. do Biura Rady wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork o 

wprowadzenie do porządku obrad II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia ‘Dom Warmiński’. Pismo będzie 

stanowiło załącznik (nr 3) do protokołu, projekt uchwały jest znany, gdyż był już omawiany na 

posiedzeniu przedsesyjnym. Przewodniczący zaproponował, aby dany projekt znalazł się w porządku 

obrad w pkt 7 pod literką m), po czym poddał wniosek pod głosowanie. 
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Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku:    

                                                                                                                                                            

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 19.10.2018 roku                          

oraz protokołu z I zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 20.11.2018 roku.   

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 19.10.2018 roku oraz 20.11.2018 roku. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2018 rok; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

oraz zwolnień w podatku od środków transportowych w 2019 roku; 

c) wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste na 99 lat w drodze bezprzetargowej na rzecz 

Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku  nieruchomości gruntowej oznaczonej według 

ewidencji gruntów jako działka o numerze 163, obręb nr 4 miasta Fromborka przy ulicy Starej,  dla 

której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi księgę wieczystą 

o numerze EL1B/00033928/1; 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości gruntowych oznaczonych 

według ewidencji gruntów jako działki o numerach  120/2 i 123/4, obręb nr 6 miasta Fromborka 

przy ulicy ZHP,  dla których Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi 

księgi wieczyste o numerach EL1B/00020975/1 i  EL1B/00038124/0; 

e) przyjęcia Strategii rozwoju portów i przystani morskich południowego brzegu Zalewu Wiślanego; 

f) ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork; 

g) upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku; 
h) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku; 

i) powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 

j) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej we Fromborku; 

k) powołania stałych komisji Rady Miejskiej we Fromborku; 

l) powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej we Fromborku; 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia ‘Dom Warmiński’. 

8. Sprawy różne. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący ww. porządek obrad poddał pod głosowanie. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

 

Ad. pkt 4  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

propozycję protokołu z XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 19 października 2018 roku.  
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Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Protokół został przyjęty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

propozycję protokołu z II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 20 listopada 2018 roku.  

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Ad. pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesjach w dniach 19.10.2018 roku oraz 20.11.2018 roku zostało 

radnym dostarczone w formie pisemnej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono. 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poprosił Pana Burmistrza 

Zbigniewa Pietkiewicza o przedstawienie sprawozdania z pracy burmistrza - sprawozdanie to wraz  

ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. pkt 7.  

a) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/3/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

zmian w budżecie na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Ryszard Pawluczuk powiedział, że zgodnie z nowelizacją ustawy o samorządzie 

gminnym, od początku tej kadencji wszystkie uchwały podejmowane są w głosowaniu jawnym, 

imiennym. Poprosił Sekretarza obrad o wyczytywanie nazwisk radnych, tak aby każdy radny po 

wyczytaniu określił się czy jest ZA przyjęciem uchwały, PRZECIW czy też WSTRZYMAŁ SIĘ od 

głosu. Pan Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie imienne uchwałę Nr II/3/18. Głosowanie 

imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/3/18 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/4/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz 

zwolnień w podatku od środków transportowych w 2019 roku. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr II/4/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/4/18 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

c) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/5/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste na 99 lat w drodze bezprzetargowej na 

rzecz Muzeum Mikołaja Kopernika we Fromborku  nieruchomości gruntowej oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 163, obręb nr 4 miasta Fromborka przy 

ulicy Starej,  dla której Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi 

księgę wieczystą o numerze EL1B/00033928/1. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr II/5/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/5/18 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/6/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowych 

oznaczonych według ewidencji gruntów jako działki o numerach 120/2 i 123/4, obręb nr 

6 miasta Fromborka przy ulicy ZHP,  dla których Sąd Rejonowy w Braniewie Wydział Ksiąg 

Wieczystych prowadzi księgi wieczyste o numerach EL1B/00020975/1 i  EL1B/00038124/0. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr II/6/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/6/18 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/7/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

przyjęcia Strategii rozwoju portów i przystani morskich południowego brzegu Zalewu 

Wiślanego. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr II/7/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/7/18 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/8/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

ustalenia wysokości wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Frombork. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr II/8/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Za głosowało 13 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/8/18 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/9/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr II/9/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/9/18 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

h) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/10/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady poprosił o wyrażenie zgody przez 

radnych, którzy zostali wyczytani jako członkowie Komisji Rewizyjnej – zgodnie z wcześniejszą 

deklaracją: Jakóbczyk Magdalena, Janicka Anna, Ros Agnieszka, Urbanowicz Jadwiga – radne 

wyraziły zgodę. Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod 

głosowanie imienne uchwałę Nr II/10/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 19 

do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 
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Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/10/18 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek oraz 

podstawę prawną Uchwały Nr II/11/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 

roku w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Radny Robert Markun zapytał czy nie 

powinna zostać ogłoszona przerwa w celu wybrania kandydata spośród członków komisji. 

Przewodniczący powiedział, że i tak Rada uchwałą wybiera przewodniczącego, a nie wątpi,  

iż członkowie komisji dyskutowali już na ten temat. Ponownie poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

Radna Jadwiga Urbanowicz zgłosiła radną Magdalenę Jakóbczyk, radna Urszula Zakrzewska zgłosiła 

radną Agnieszkę Ros na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Nie zgłoszono więcej kandydatów – 

Przewodniczący Rady Ryszard Pawluczuk zamknął listę kandydatów. Zaczęto dyskusję na temat 

sposobu wyboru Przewodniczącego. Ogłoszona została 5 minutowa przerwa. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk  

stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 

radnych. Wznowiono procedowanie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Przewodniczący Rady zapytał kandydatki czy wyrażają zgodę na kandydowanie – obie 

odpowiedziały twierdząco. Został wyjaśniony sposób głosownia – każdy radny wyczytywany przez 

Sekretarza obrad będzie wskazywał wybraną przez siebie kandydatkę bądź wstrzyma się od głosu. 

Przystąpiono do głosowania – stanowi ono załącznik nr 21 do protokołu.  

Za kandydaturą radnej Magdaleny Jakóbczyk głosowało 8 radnych. 

Za kandydaturą radnej Agnieszki Ros głosowało 5 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

 

W wyniku głosowania Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została radna Magdalena Jakóbczyk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść Uchwały  

Nr II/11/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie powołania 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Uchwała Nr II/11/18 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk zaczął czytać treść    

Uchwały Nr II/13/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie powołania 

stałych komisji Rady Miejskiej we Fromborku – radni zauważyli, że przed nią według porządku obrad 

jest jeszcze uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

we Fromborku.  

 

j) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/12/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk zapytał wyczytane w 

uchwale osoby o potwierdzenie wcześniejszej deklaracji. Radni Błoch Ewa, Fiuk Beata, Karpowicz 

Bartosz i Zabłocki Marcin wyrazili zgodę. Przewodniczący Ryszard Pawluczuk poddał pod 

głosowanie imienne uchwałę Nr II/12/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 23 

do protokołu. 
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Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/12/18 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

k) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/13/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

powołania stałych komisji Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku zapytał wszystkich wyczytanych w uchwale członków 

komisji o wyrażenie zgody: 

 Komisja Budżetu i Finansów: Janicka Anna, Gawłowski Jacek, Zakrzewska Urszula – radni 

wyrazili zgodę; 

 Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa: Karpowicz Bartosz, Markun Robert, 

Pawluczuk Ryszard, Woelky Longina, Zakrzewska Urszula – radni wyrazili zgodę; 

 Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych: Błoch Ewa, Fiuk Beata, Jakóbczyk 

Magdalena, Kochański Tadeusz, Rusnak Teresa, Zabłocki Marcin, Zakrzewska Urszula – 

radni wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr II/13/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/13/18 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

l) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/14/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk zapytał radnych: Urszulę 

Zakrzewską i Marcina Zabłockiego o wyrażenie zgody – radni zgodę wyrazili. Przewodniczący 

Ryszard Pawluczuk również wyraził zgodę jako członek komisji i poddał pod głosowanie imienne 

uchwałę Nr II/14/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/14/18 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę celem zebrania się nowo powołanych komisji 

oraz wyłonienia spośród siebie Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczącego komisji. 
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Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk wznowił obrady  

i stwierdził, że są one prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Poprosił, aby komisje poinformowały o ustaleniach: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Longina Woelky - Przewodnicząca 

Zakrzewska Urszula - Zastępca Przewodniczącej 

 

Komisja  Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych 

Fiuk Beata - Przewodnicząca 

Kochański Tadeusz - Zastępca Przewodniczącej 

 

Komisja Budżetu i Finansów 

Zakrzewska Urszula - Przewodnicząca 

Janicka Anna - Zastępca Przewodniczącej 

 

Komisja Statutowa 

Zakrzewska Urszula - Przewodnicząca 

Zabłocki Marcin - Zastępca Przewodniczącej 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Zabłocki Marcin - Przewodniczący 

Karpowicz Bartosz - Zastępca Przewodniczącego 

 

Komisja Rewizyjna  

Ros Agnieszka – Zastępca Przewodniczącego 

 

m) Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk odczytał treść  

Uchwały Nr II/15/18 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 4 grudnia 2018 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia ‘Dom Warmiński’. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr II/15/18. Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu. 

 

Za głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosował 1 radny. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr II/15/18 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. pkt 8. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że następny 

punkt w porządku obrad to sprawy różne. Zapytał radnych czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać 

głos. Radna Agnieszka Ros powiedziała, że w związku z akcją, o której mówiła na spotkaniu 

przedsesyjnym, można dziś finansowo tę akcję wesprzeć – będzie puszczona koperta. Mieszkaniec 

gminy zapytał o zarobki zastępcy burmistrza- płacę zasadniczą i dodatek funkcyjny. Na to pytanie 

odpowiedziała Skarbnik Gminy Ewa Rymarska: płaca zasadnicza to 4800,00 zł, dodatek funkcyjny to 

1760,00 zł, a stażowe wynosi 20%. Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku radny Ryszard 

Pawluczuk dodał, iż w związku z nowelizacją ustawy o samorządzie gminnym nie ma w porządku 
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obrad punktu interpelacje i zapytania radnych – mają być one teraz składane w formie pisemnej, będą 

upublicznione, umieszczone na BIP’ie – razem z odpowiedzią, jest możliwość odczytania interpelacji 

czy zapytania na sesji właśnie w punkcie sprawy różne – zostanie to zaprotokołowane i dołączone jako 

załącznik do protokołu. Jak winno to przebiegać na Komisjach Rady ustawa nie stanowi, 

Przewodniczący Rady powiedział, że ustali w biurze Rady pomysł przygotowania formularza, tak aby 

wnioskodawca miał gotowy wzór - tylko do wypełnienia. Radni podzielili zdanie Przewodniczącego. 

Ad. pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku obrad 

zamknął II zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

Na tym protokół zakończono. 

Sekretarz obrad – radna Ewa Błoch. 

Protokołowała Bernadeta Gajewska. 

 

Transmisja z II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 4 grudnia 

2018 roku została utrwalona na płycie CD - znajduje się ona w Biurze Rady. 

. 

 


